
Referat Fondsstyre 08.02.2023
Søknad om kanonballer fra Sportskom
Tilstedeværende: Per Øygard Ryjord, Magnus Karlsen, Elsa Synøve Dalbye, Kristine de Boer,
Eirik Endresen, Kristian Willassen 

● medlemmer bekrefter at de har lest,eller leser gjennom søknad
● Habilitet: 

● Alle 
● diskusjon:

● Støtter opp om noe gøy for mange medlemmer
● En godkjent søknad
● ingen alternativer
● gode kvalitets baller

● Er de nødt til å ha samme størrelse
● mindre baller av samme merke som koster mindre

● ingen gratis sted å avholde et gratis arrangement for alle
● evt anbefale dem å søke IE eller sit trening om støtte til å avholde

gratis
● Er til hele nabla ikke til den spesifikke undergruppen
● Kan hende at de ikke får avholdt kanonball uten
● billigere baller til andre dimensjoner bør vurderes

● beskrivelsene av ballene ser svært like ut
● Sportskom sitter på kompetansen om hva som er best egnet ball

● har trolig tatt en bevisst beslutning på hva som er egnet
● 16 cm er beregnet på barneskolen
● 18 cm for videregående og oppover

● Fondsstyret er ikke i nærheten av å bruke opp fondet
● går videre til avstemning

● Stemme:
● to mulige alternativer full støtte, eller
● FOR: 6
● MOT: 0

● Etter avstemningen ble det besluttet å innvilge full støtte til søknaden fra Sportskom
på kanonballer.

● Møtekritikk: 
● ingenting

● Møte er hevet


